



T1 Summative Assessment Guidelines

Dear Parents,

Greetings from Zakher Private School!

Please note the following Term 1 Summative Assessments schedule and we request you to adhere to the guidelines mentioned below:

Guidelines:

- For the Exams on **Tuesday 22nd and Wednesday 23rd November 2022**, the students will continue their normal classes after the exams with closing time at 1:45pm.
- From **Thursday 24th November to Friday 9th December 2022**, the students will leave after the exams by **10:30AM**. Kindly ensure your wards are picked up on time.

Exam Rules and Regulations:

- Student must not cause disturbance or disruptions, and be seated according to the seating plan.
- Students are not allowed to leave the exam for any reason without permission.
- Exchange of stationaries, notes or pens/pencils is strictly prohibited during the exam.
- Students should bring their materials.
- Communication devices, including mobile phones, smart watches, or other electronic, mobile, technical, or computing equipment including notes and photographs are strictly prohibited during the exam.
- **No Re-exam would be administered for missed papers.**

We hope that information in this circular will help you as parents to support your child in their exam preparation.

Thank you

Management ZPS



القواعد الارشادية لاختبارات الفصل الدراسي الأول

الآباء الأعزاء،

تحية من مدرسة زاخر الخاصة!

يرجى ملاحظة الجدول الزمني للتقييمات النهائية للفصل الأول التالي ونطلب منك الالتزام بالإرشادات المذكورة أدناه:

القواعد الارشادية:

- بالنسبة للاختبارات **يومي الثلاثاء 22 والأربعاء 23 نوفمبر 2022**، سيواصل الطلاب فصولهم العادية بعد الاختبار مع موعد الإغلاق الساعة **1:45 مساءً**.
- من **الخميس 24 نوفمبر إلى الجمعة 9 ديسمبر 2022**، سيغادر الطلاب بعد الاختبارات بحلول الساعة **10:30 صباحًا**. يرجى التأكد من استلام أولادكم في الوقت المحدد.

قواعد ولوائح الاختبار:

- يجب ألا يتسبب الطالب في أي إزعاج أو اضطراب، وأن يجلس وفقًا لخطة الجلوس.
- لا يسمح للطلاب بترك الامتحان لأي سبب من الأسباب دون إذن.
- يمنع منعًا باتًا تبادل القرطاسية أو الأدوات أو الأقلام / أقلام الرصاص أثناء الاختبار.
- يجب على الطلاب إحضار الأدوات الخاصة بهم.
- أجهزة الاتصال، بما في ذلك الهواتف المحمولة، والساعات الذكية، أو غيرها من المعدات الإلكترونية أو المحمولة أو التقنية أو الحاسوبية بما في ذلك أوراق الملاحظات والصور ممنوع منعًا باتًا أثناء الامتحان.
- **لن يتم إجراء إعادة امتحان لأي اختبار يتخلف الطالب عن حضوره.**

نأمل أن تساعدكم المعلومات الواردة في هذا المنشور كآباء على دعم طفلك في التحضير للامتحان.

شاكرين لكم

إدارة مدرسة زاخر الخاصة

القسم البريطاني